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Rekonstrukcija Sportske dvorane "Borik" poÄ•eÄ‡e sljedeÄ‡e godine, potvrdio je Manojla ZrniÄ‡, direktor ove dvorane.
Ove godine nismo bili u moguÄ‡nosti da poÄ•nemo sa izvoÄ‘enjem tih  radova, jer je Grad imao velika ulaganja u neke
druge projekte i nisu  mogli izdvojiti dodatna finansijska sredstava za dvoranu - kazao je  ZrniÄ‡, dodajuÄ‡i da
modernizacija ovog objekat podrazumijeva zamjenu  krova, elektriÄ•nih instalacija, parketa, zatim zamjenu rasvjete u 
unutraÅ¡njosti ovog objekta, kao i spoljne rasvjete, te obezbjeÄ‘enje  adekvatnog prilaza dvorani. Prema njegovim
rijeÄ•ima, planirano je da bude uraÄ‘en i jedan manji  kruÅ¾ni tok, kako bi vozila bez zadrÅ¾avanja mogla dolaziti do
dvorane i  odlaziti. U SD "Borik" nakon rekonstrukcije viÅ¡e neÄ‡e biti poslovnih  prostorija. BiÄ‡e uraÄ‘ena samo jedna
konferencijska sala gdje Ä‡e se  Ä•lanovi sportskih klubova moÄ‡i okupljati i dogovarati pred poÄ•etak  utakmica -
pojasnio je ZrniÄ‡ i dodao da Ä‡e u novom objektu, takoÄ‘e, biti  sala za fitnes i teretana.

Cilj naÅ¡eg projekta jeste da dvoranu pribliÅ¾imo svjetskim i evropskim  standardima za odrÅ¾avanje sportskih i
kulturno-umjetniÄ•kih  manifestacija, zbog Ä•ega smatram da Ä‡e nakon Å¡to budu zavrÅ¡eni svi  radovi "Borik" sigurno
biti dosta modernija i jedna od ljepÅ¡ih dvorana  na podruÄ•ju Republike Srpske - kazao je ZrniÄ‡. Iz Administrativne
sluÅ¾be Grada istiÄ•u da Ä‡e finansijski pomoÄ‡i  rekonstrukciju Sportske dvorane "Borik", jer je to od koristi i za grad. 
- U tom objektu godiÅ¡nje se odrÅ¾ava veliki broj sportskih i drugih  manifestacija, na koje, osim BanjoluÄ•ana, dolaze i
graÄ‘ani cijelog  svijeta, te je prvenstveno zbog toga bitno da radimo na modernizaciji  tog objekta - istakao je Milenko
Å ajiÄ‡, portparol Administrativne sluÅ¾be Grada. - Ove godine radili smo na rekonstrukciji Gradskog stadiona, u Å¡ta 
smo uloÅ¾ili velika finansijska sredstva, ali veÄ‡ sljedeÄ‡e godine  poÄ•eÄ‡emo s radovima na ovoj dvorani - kazao je
Å ajiÄ‡ i dodao da joÅ¡  uvijek nije poznat novÄ•ani iznos koji Ä‡e za rekonstrukciju biti izdvojen  iz gradskog budÅ¾eta.
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